
 
 

 

Zápis ze zasedání školské rady ze dne 15.10.2024 
 

Přítomni: 
Mgr. Blanka Drabová,  
Miloslav Petrů,  
Petra Pavlíková,  
Mgr. Kateřina Mervová, 
Mgr. Radek Černý,  
 
Host:  
Mgr. Olga Tonnerová  
 
Omluven: 
Vojtěch Urbanek  
 

Zápis:   
 

1. Zahájení  
2. ŠR na svém prvním zasedání od zvolení vybrala Mgr. Radka Černého za 

zapisovatele.   
3. Dalším krokem bylo jednohlasné zvolení předsedkyně školské rady – Mgr. 

Kateřiny Mervové – ta se obratem ujala své funkce.  
4. ŠR jednohlasně schválila Výroční zprávu po dotazech členů – p. Petrů – dotaz 

na počet přijatých žáků, zodpovězeno ZŔ. Mgr. Blanka Drabová – vyslovila 
pochvalu škole za aktivity Erasmus+, dotaz na kroužky, zodpovězeno ZŘ.  

5. Zabezpečení školy – p. Petrů dotaz na realizaci zabezpečení, zodpovězeno 
ZŘ, zabezpečení se blíží dokončení.  

6. Dotaz na přístupovou cestu – oprava přístupové cesty ke škole nabrala 
zpoždění, ale do konce podzimu by měla být hotová.  

7. Dotaz na atrium – využití – používáno organizacemi v budově.  
  
V Bruntále 15.10.2024    Zapsal: Mgr. Radek Černý(zapisovatel)   
 

 


